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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Amire a miniszteri meghallgatáson nem kaptunk 
választ..." 

Az elmúlt évek folyamatos oktatási ügyeket érintő változtatásai meglehetősen nagy feszültséget és 
bizonytalanságot okoztak a szakmában, valamint az érintett szülők között. Egyik legutóbbi 
törvényjavaslatuk a kötelező 6 éves életkori beiskolázásról pedig egyenesen elképesztő szakmai 
dilettantizmusról árulkodik! Mivel a Kulturális Bizottság legutóbbi ülésén a „roppant korrekt” 
módon biztosított 9 perces időkeretben nem sikerült kitérni a jelenleg is óriási zűrzavart okozó 
témákra, ezért néhány lényegi kérdést feltennék. Kérem egyértelmű, konkrét válaszukat!

Kérdéseim:

1. A kormány tervezi-e a 0. évfolyam bevezetését?

2. Mikor várható pontosan az új NAT megjelenése?

3. A kormány tudja-e, hogy 2020. szeptemberében hány tanteremmel és tanítóval többre

lesz szükség a kötelező beiskolázási kor rögzítése miatt?

4. Milyen lépéseket tesz a kormány, hogy a 2021-2022-re várható pedagógushiányra

megoldást találjon?

5. Mikortól tervezi a kormány, hogy a pedagógus béreket érdemben rendezi, a garantált

bérminimumhoz igazítja?

6. Miért gondolják, hogy a felmerülő oktatási problémákról nem kell az érintettekkel,

szakmai szervezetekkel egyeztetni?


